

**PROTOKOLL NR:11 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID
STYRELSEMÖTE MED HÄLJARP/SAXTORP BYAFÖRENING, 2017-11-28,
Tallstugan, KL.18.30**

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Sune Lind och Christian Jönsson

Förhindrade: Rolf Malmsten, Sven-Olof Westman och Charli Ahl Ludvigsson

- § 1 Mötets öppnande
Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens möte.
- § 2. Dagordningen
Dagordningen har tidigare varit utskickad godkändes att arbeta efter.
- § 3. Val av justerare
Sune Lind valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll.
- § 4. Föregående mötesprotokoll
Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till handlingarna.
- § 5. Inkomna skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.
- § 6. Avgångna skrivelser
Angående förfrågan från Johan Ritz om ett medlemsmöte där han ska informera om Möllan i Häljarp. **Flemming** kontaktar Johan och informerar honom om att det kan vara lämpligt att lämna denna information på föreningens Årsmöte.
- § 7. Rapporter
a. Ordföranden
Göran har haft möte först med Kjell Torstensson (KT) och sedan med Torkild Strandberg (TS). Följande punkter diskuterades:
- Genomfartstrafiken Landskronavägen/Barsebäcksvägen
Svar: Det finns beslut på att trottoaren mellan bron över Saxån till Häljenäsvägen kommer att åtgärdas under 2018-19.
En trafikmätning ska göras som sedan ska ligga som underlag för vidare beslut om åtgärder.
- Skateboardramper
Svar: Göran sänder information om klubben för Skateboardåkare som bildats i Häljarp till TS. Lämplig plats är vid Pizzerian på Sandvägen.
- Boulebanor
Svar: Fritidsförvaltningen, TK, har varit i kontakt med PRO-föreningen i Häljarp. För att anlägga en Boulebana i Häljarp föreslog Fritidsförvaltningen att PRO-föreningen skulle svara för skötseln av denna. Svaret från PRO var att man ville inte ta hand om detta. Därför blir det inte någon Boulebana i Häljarp.

Christian undersöker med PRO-föreningen.

Ny lekplats i Saxtorpsskogen.

Svar: Ingen information just nu. Miljöförvaltningen håller på att undersöka saken.

Ute gym vid slingan

Svar: Göran håller kontakten med KT om genomförandet. Vi har fått ny planerad tid för genomförande, ska vara klar under våren 2018.

Ny återvinningsstation

Svar: Det finns ingen ny information i ärendet.

Kameraövervakning på bil- och cykelparkering vid stationen i Häljarp.

Svar: Göran har fått information om att det finns en bra lösning som Kävlinge Kommun har gjort. Landskrona Kommun ska kontakta Kävlinge för utvärdering innan något arbete påbörjas.

Skånetrafiken, Gröna bussar till Häljarp.

Svar: Man ska utreda andra eventuella alternativ.

Fotbollsplanerna i Häljarp.

Svar: Det är Fritidsförvaltningen i Landskronas om hanterar vem och vilka som får utnyttja tiderna på idrottsplatsen. Så vid behov av att låna planerna, kontaktar man denna.

b. Kassören

Kassören informerade om föreningens ekonomi. Vi har inte haft några större förändringar sedan förra mötet. Resultatet för perioden är minus 22138 kronor. Redovisningen godkändes och lades till handlingarna.

c. Övrigt

Vi måste sända ut en skrivelse till alla hushåll i Häljarp och Saxtorp för att få fler att bli medlemmar för att öka på intäkterna. Den bör innehålla information om vad vi arbetar med i våra kontakter med Kommunen. Samt innehålla inbetalningskort och vårt Swish nummer för betalning av medlemsavgiften.

Flemming undersöker om vi kan göra utskicket tillsammans med Lions Saxtorp, när dom ska distribuera sin information inför deras julgransinsamling efter julfirandet. Utskicket görs före jul, hinner vi med att få ihop text?

§ 8.

Aktiviteter under 2018.

Valborgsfirandet ska vi genomföra, då årets firande blev uppskattat. Vi får försöka att få några företag här i Häljarp att sponsra arrangemanget.

Göran har tagit upp frågan om vi kan låna de bodar som Kommunen har och som användes vid olika arrangemang i staden. TS återkommer med svar.

Häljarps dagen. Fortsatt diskussion på nästa styrelsemöte.

Knatteloppet. Fortsatt diskussion på nästa styrelsemöte.

- § 9. Övriga frågor
Datum för Årsmöte för verksamhetsåret 2017 planerades till den 14 mars 2018 klockan 19.00.
Sune föreslog att vi aktiverar Valberedningen inför Årsmötet, då Sune lämnar styrelsearbetet och kassörsposten.
- § 10. Nästa möte
Tisdag den 16 januari 2018 kl. 18.30, i Tallstugan.
- § 11. Avslutning
Ordföranden tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet

Christian Jönsson

Ordföranden

Justerare

Göran Wramfelt

Sune Lind